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استان فارساستان فارس
کازرون

نماینده مردم کازرون و کوه چنار؛
رسیدگی به وضعیت هسته ای 

کشور، اولین کار کمیسیون انرژی 
خواهد بود

دستگاه  غیررسمی  دیپلماسی  مراقب  باید  گفت:  عباسی 
اجرایی باشیم تا کشور در عمل انجام شده قرار نگیرد.

دکتر فریدون عباسی نماینده مردم کازرون و کوه چنار 
در یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با خبرنگار شیرازه، با اشاره به فرموده مقام معظم رهبری 
داشت:  اظهار  کردند،  تاکید  عمومی  جلسات  در  که 
آمریکا  با  مذاکره ای  منطقه ای  و  جهانی  موضوعات  در 
نخواهیم داشت؛ مذاکره ما فقط در مورد مسائل هسته ای 
دیگر  کشور  پنج  جمع  در  هم  آن  که  بود  تحریم ها  و 
بحث شود،  باید  آمریکایی ها  با  هم سطح آن کشورها  و 
با این شرط که همه به برجام برگردند و در چارچوب 
1+5 بحث ها پیگیری شود. وی تأکید کرد: مطمئناً برای 
برگشتن برجام باید تحریم ها لغو شود و چون این اتفاق 
نخواهیم  آمریکایی ها  با  هم  مذاکره رسمی  قطعاً  نیفتاده، 
داشت و نمایندگان انقلابی مجلس هم همین نظر را دارند.
به گفته تنها جانباز هسته ای کشور، کلیت مجلس معتقدند 
از  زورگو،  آمریکای  با  نیست  کشور  مصلحت  به  که 
با  قدرت  موضع  از  باید  کنیم؛  برخورد  ضعف  موضع 
آمریکا مذاکره کنیم؛ اما یک دیپلماسی غیررسمی هم در 
اجرایی کشور  دارد که دست اندرکاران  میان وجود  این 
هسته ای  صنعت  و  زدند  رقم  را  برجام  فاجعه  و  هستند 

کشور را به رکود کشاندند.
این نماینده مجلس با بیان اینکه احتمال دارد که در این 
زمان هم لابی ها و مذاکرات پشت پرده ای  داشته باشند، 
نابرابر  توافق  یک  به  رسیدن  در  هم  قبلًا  که  همانطور 
هسته ای این کار را انجام دادند؛ تصریح کرد: باید مواظب 
قرار  انجام شده  را در عمل  این طیف، کشور  باشیم که 
ظریف  آقای  که  کاری  هم  ژنو  در   ۹۲ سال  در  ندهند. 
انجام  را در عمل  بود که کشور  این  و روحانی کردند، 
شده قرار دادند و تمام دستاوردهای فنی کشور را واگذار 
کرده، یک شکلات گاز زده گرفتند و به این شکل آقای 
ظریف را به عنوان قهرمان دیپلماسی معرفی کرده و بر طبل 
پیروزی کوفتند؛ که متأسفانه صدا و سیما هم در آن زمان 
با آنها همکاری کرد. پس باید کاملًا مراقب عملکردهای 
منفردانه آن جریان سیاسی که دستگاه های اجرایی را در 
دست دارند، باشیم تا اقدامات خود را به عنوان مواضع ملت 
بلافاصله  مجلس  نمایندگان  نزنند.به گفته وی،  جا  ایران 
انجام  انرژی، اولین کاری که  پس از تشکیل کمیسیون 

می دهند، رسیدگی به وضعیت هسته ای کشور است.
خارجی  دیپلماسی  بحث های  اینکه  یادآوری  با  عباسی 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  به  مذاکره،  و 
انقلابی  نمایندگان  مطمئناً  کرد:  تصریح  برمی گردد، 
مجلس یازدهم، با این دیدگاهی که من از آنها دریافت 
کردم، به مصالح ملی بیشترین توجه را دارند و قطعاً خطی 
و لیبرالی در این موارد برخورد نکرده و مرعوب دنیای 
غرب نیستند و مطمئناً بررسی های لازم را انجام می دهند 
با  باشد،  مجلس  در  جدید  مصوبه  یک  ضرورت  اگر  و 

فوریت حتماً مطرح خواهد شد.
فرماندار کازرون:

مسئولان کازرون نشست با 
نخبگان، جوانان و سرمایه گذاران 

را مدام در دستور کار خود قرار 
دهند

عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
نشست  در  دهقان  داریوش  کازرون،  ویژه  فرمانداری 
گزارش  ارائه  ضمن  شهرستان،  این  مسئولان  با  صمیمی 
در  شهرستان  این  در  حضورخود  سال  دومین  عملکرد 
حوزه های مختلف، اتحاد و همدلی میان مردم و مسئولین 
دانست  شهرستان  این  در  پیشرفت  ضروریات  از  را 
ایجاد  برای  تلاشی  هیچ  از  که  خواست  بخشداران  از  و 
رضایتمندی و امید در مردم کوتاهی نکنند و سرکشی از 
روستاها و رفع سریع مشکلات آن ها و نشست با اقشار 
مختلف از جمله نخبگان، جوانان و سرمایه گذاران را مدام 

در دستور کار قرار دهند.
تشکر  با  حاضر  روحانیت  و  جمعه  ائمه  نشست  این  در 
و قدردانی از زحمات و پیگیری های مسائل مختلف این 
به  نسبت  را  خود  دغدغه های  فرماندار،  توسط  شهرستان 
مسائل مختلف و حمایت خود را در جهت رفع مشکلات 
شهرستان  این  در  دولت  سیاست های  اجرای  و  فرهنگی 

اعلام کردند.

 8 مدرسه در شهر کازرون 
کلنگ زنی خواهد شد

عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
با  این شهرستان  فرماندارویژه  ویژه کازرون،  فرمانداری 

موصلی مدیرکل نوسازی مدارس فارس دیدار کرد.
در این دیدار همچنین جمشیدی مدیر آموزش و پرورش 
کازرون و خشنود معاون وی، حیدری مدیرکل آموزش 
و پرورش عشایری و رستمی رئیس آموزش و پرورش 
جره بالاده حضور داشتند.در این دیدار فرماندار کازرون 
شهرستان،  دراین  نیمه تمام  پروژه های  اتمام  بر  تأکید  با 
قول های  به  توجه  با  جدید  پروژه های  شروع  خواستار 

مساعد در این زمینه شد.
در  نیز  فارس  استان  مدارس  نوسازی  مدیرکل  موصلی 
نیمه تمام  این جلسه قول مساعد جهت تکمیل پروژهای 
کازرون را داد و همچنین مقرر شد ۱۴ مدرسه و دو استخر 
در این شهرستان احداث کنند که ۸ مدرسه آن در شهر 

کازرون کلنگ زنی خواهد شد.

جهرم
معاون علوم پزشکی جهرم اعلام کرد؛
۱۷ پروژه عمرانی دانشگاه علوم 
پزشکی جهرم در حال ساخت 

است 
 معاون توسعه مدیریت و منابع مالی دانشگاه علوم پزشکی 
دانشگاه در سال ۹۹  پروژه عمرانی  از ۱۷  جهرم گفت: 
تعداد ۸ مورد ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته و مابقی 

در حال ساخت است.
جمع  در  نژاد  مصلی  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
مالی  اعتبار  داشت:  اظهار  جهرم  شهرستان  خبرنگاران 
خیرین  سوی  از  دانشگاه  عمرانی  پروژه های  از  تعدادی 
سلامت دانشگاه بوده و هزینه ساخت دیگر پروژه ها از 
محل اعتبار وزارت بهداشت تأمین شده است.وی افزود: 
از ۱۷ پروژه عمرانی در حال ساخت، ۸ مورد آن شامل 
شهر(،  )فرهنگ  شهری  سلامت  جامع  خدمات  مرکز 
مرکز خدمات جامع سلامت شهری امام علی )ع(، پایگاه 
روستاهای  در  واقع  بهداشت  خانه   ۵ و  غدیر،  سلامت 
و  بیدکویه،  منارو  کبیر،  باغ  چهارطاق،  چنارسوخته، 
مراحل  و  داشته  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۱۰۰ احمدیه 

ساخت آن به اتمام رسیده است.
مرکز  خوابی،  تخت   ۳۱۳ بیمارستان  ساخت  نژاد  مصلی 
فوق  و  مرکز تخصصی  و  سلمان جهرم  ناباروری حکیم 
پروژه های  از  را  ابوطالبی  مرتضی  حاج  قلب  تخصصی 
بزرگ در حال ساخت دانشگاه عنوان کرد و گفت: تا 
 ۹۲ پیشرفت  ترتیب  به  پروژه ها  این  از  هر یک  اکنون 

درصد و ۶۸ درصد داشته است.

استان بوشهراستان بوشهر
۳۲۰ میلیون قطعه بچه میگو در 
استخرهای پرورشی استان بوشهر 

ذخیره شد

آغاز  به  اشاره  با  بوشهر  استان  شیلات  آبزی پروری  معاون 
پرورش میگو در استخرهای ساحلی استان بوشهر گفت: 
امسال ۱.۲ میلیارد قطعه بچه میگو در این استخرها پرورش 
داده می شود که تاکنون ۳۲۰ میلیون قطعه بچه میگو در 

اراضی پرورشی استان بوشهر ذخیره سازی شده است.
صغری اشرف در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر، 
با اشاره به فعالیت پرورش آبزیان در استان بوشهر اظهار 
داشت: همجواری این استان در کنار آب های خلیج فارس 
ظرفیت مهمی در پرورش آبزیان از جمله میگو و ماهی 
را فراهم کرده است.وی  اراضی پرورش میگو در سواحل 
استان بوشهر را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: افزون بر 
شش هزار 140 هکتار اراضی ساحلی استان بوشهر امسال 

به امر پرورش میگو اختصاص یافته است.
اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  شیلات  آبزی پروری  معاون 
است  مستقر  مزرعه   344 در  میگو  پرورش  اراضی  این 
در  میگو  بچه  قطعه  میلیارد   1.2 امسال  کرد:  خاطرنشان 
 320 تاکنون  که  می شود  داده  پرورش  استخرها  این 
میلیون قطعه بچه میگو در اراضی پرورشی استان بوشهر 

ذخیره سازی شده است.
اشرف پیش بینی تولید میگوی پرورشی در استان بوشهر 
را  29 هزار تن دانست و گفت: سال گذشته 21 هزار تن 
میگوی پرورشی در استان بوشهر تولید شد که با توجه 
به سال جهش پیش بینی تولید 29 هزار تن میگو در استان 

بوشهر می شود.

مدیرکل محیط زیست بوشهر؛ 
آتش سوزی های مکرر نشان از 

تغییرات اقلیمی است
گفت:  بوشهر  استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
استان  این  در  اخیر  روزهای  درپی  پی  آتش سوزی های 
تأثیر  و  هوایی  و  آب  و  اقلیمی  تغییرات  نشان دهنده 

گازهای گلخانه ای منجر به خشکی طبیعت است.
به گزارش ایرنا فرهاد قلی نژاد در نشست خبری مجازی 
با خبرنگاران افزود: آتش سوزی های عمده اخیر در استان 
بوشهر در تنگ باهوش، کوه سیاه و منطقه حفاظت شده 
گیاهی  بافت  به  فراوانی  داد که خسارت های  رخ  خائیز 
نظیر بادام و بنه، خاک و حتی زیستمندان که در خاک 

زندگی می کردند وارد کرد.
وی ادامه داد: هنوز آمار دقیقی از مساحت آتش سوزی ها 
اعلام نشده است، اما بزودی پس از بررسی اطلاعات لازم 

گزارش خواهد شد.

سوءاستفاده مجرمان سایبری از 
 آزمون های آموزشی آنلاین

 و فریب دانش آموزان
رئیس پلیس فتا استان بوشهر به دانش آموزان هشدار داد: 
در زمان امتحانات مراقب لینک ها و یا برنامه های ارسالی 

از طرف افراد ناشناس باشید.
به گزارش ایسنا سرهنگ مهدی قاسمی، رئیس پلیس فتا 
استان بوشهر در تشریح این خبر اظهار کرد: با توجه به 
امتحانات  و  برگزاری کلاس ها  و  کشور  کنونی  شرایط 
آنلاین،  و  غیرحضوری  به صورت  مدارس  و  دانشگاه ها 
متأسفانه مشاهده شده که مجرمان سایبری از این موضوع 

سوءاستفاده مجرمانه می کنند.
وی ادامه داد: این افراد با راه اندازی کانال های تلگرامی، 
اقدام  جعلی،  سایت های  طراحی  و  اینستاگرامی  صفحات 
به فریب دانش آموزان نموده و با ارائه نمودن لینک های 
جعلی و تبلیغ نصب نرم افزار پرسرعت یا ارائه فایل های 
حاوی جواب سؤالات امتحانات آنلاین، سیستم آن ها را 

آلوده به بدافزارهای جاسوسی می کنند.
عدم  دلیل  به  آموزان  دانش  از  برخی  کرد:  اضافه  وی 
اقدام به نصب نرم افزارهای جعلی  داشتن اطلاعات کافی 
کرده و پس از نصب و راه اندازی آن متوجه می شوند که 
منبع مورد نظر صحت نداشته و اطلاعات سیستم آن ها به 
سرقت رفته است.این مقام مسئول به دانش آموزان توصیه 
کرد: برای برگزاری امتحانات آنلاین، از طریق نرم افزارها 
و لینک های معرفی شده توسط وزارت آموزش و پرورش 
کشور اقدام کنند و توجه داشته باشند که تبلیغاتی مانند 
فروش سؤالات امتحانی و آزمون های آنلاین، کذب بوده 
و هدفی به غیر از سودجویی در این تبلیغات وجود ندارد.
به گزارش گروه دریافت ایسنا، سرهنگ قاسمی با اشاره 
به لزوم هوشیاری کاربران گفت: در برخی از موارد نیز به 
بهانه فروش جوابیه سؤالات آزمون یا شرکت در آزمون 
تحت  مبالغی  واقعی،  دانشجوی  و  دانش آموز  جای  به 
عنوان بیعانه از متقاضیان دریافت و به این شکل از آنها 
سواد  افزایش  انتظامی  مقام  این  می نمایند.  کلاهبرداری 
از  و  دانست  اجتناب ناپذیر  امری  را  خانواده ها  رسانه ای 
هم وطنان خواست: همواره هشدارها و توصیه های پلیس 
فتا را مدنظر قرار داده و در صورت مشاهده هرگونه موارد 
مشکوک، مراتب را از طریق سایت پلیس فتا به نشانی 
با  پلیسی  فوریت های  مرکز   www.cyberpolice.ir

کارشناسان این پلیس در میان بگذارند.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
آرامی؛

اعمال مجدد محدودیت های 
کرونایی در استان هرمزگان 

کمبود تخت های بیمارستانی و کیت 
تشخیص کرونا 

بیان  با  ابوموسی در مجلس  نماینده مردم بندرعباس، قشم و 
قرار گرفته  استان هرمزگان در وضعیت قرمز کرونا  اینکه 
انتقال  زنجیره  قطع  و  ترددها  کاهش  به منظور  است، گفت: 
به  مجدداً  اجتماعی  محدودیت های  از  برخی  کرونا  بیماری 

مدت یک هفته الی ۱۰ روز برقرار می شود.
ابوموسی  و  قشم  بندرعباس،  مردم  نماینده  آرامی  منصور 
با  در گفت وگو  اسلامی  مجلس شورای  دوره  یازدهمین  در 
شیوع  وضعیت  با  رابطه  در  خانه ملت،  خبرگزاری  خبرنگار 
از  استان هرمزگان یکی  استان هرمزگان، گفت:  کرونا در 
استان هایی است که در روزهای اخیر وضعیت قرمز کرونا 
پروتکل های  نکردن  رعایت  متأسفانه  است.  گرفته  قرار 
به وخیم تر شدن شرایط و  بهداشتی و فاصله اجتماعی منجر 

شیوع گسترده بیماری شده است.
در  کرونا  تشخیص  کیت  و  بیمارستانی  تخت های  کمبود 
اختیار  در  باید  نظامی  بیمارستان های  هرمزگان/  استان 

دانشگاه های علوم پزشکی قرار بگیرد
نماینده مردم بندرعباس، قشم و ابوموسی در مجلس به کمبود 
تخت های بیمارستانی و تجهیزات پزشکی در استان هرمزگان 
اشاره کرد و افزود: در روزهای اخیر با کمبود کیت تشخیص 
کرونا مواجه شدیم که به زودی به حد نیاز تأمین خواهد شد. 
از طرفی امیدواریم در زمینه استفاده از بیماستان های نظامی در 

استان هرمزگان به ویژه بیمارستان خاتم الانبیا نیروی انتظامی 
کمک  باید  سپاه  صاحب الزمان  بیمارستان  و  بندرعباس  در 
علوم  دانشگاه  اختیار  در  کاملًا  تا  بگیرد  صورت  بیشتری 
کرونایی  بیماران  به  یکپارچه  خدمات رسانی  برای  پزشکی 

قرار بگیرند.
اعمال مجدد محدودیت های کرونایی در استان هرمزگان

وی ضمن درخواست از مردم استان هرمزگان برای رعایت 
بیشتر پروتکل های بهداشتی و فاصله اجتماعی، تصریح کرد: 
هرمزگان  استان  کرونا  با  مبارزه  ملی  ستاد  اخیر  جلسه  در 
مقرر شد،  استاندار  و  بهداشت  معاون کل وزارت  با حضور 
به منظور کاهش ترددها و قطع زنجیره انتقال بیماری کرونا 
برخی از محدودیت های اجتماعی مجدداً به مدت یک هفته 
استاندار  توسط  اقدام  این  دستور  شود.  برقرار  روز   10 الی 
مؤثر  ترددها  کاهش  در  امیدواریم  و  شده  صادر  هرمزگان 

باشد.
جذب ۷۳۴ معلم جدید در آموزش 

و پرورش هرمزگان
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان: ۷۳۴ معلم جدید امسال 

جذب آموزش وپرورش استان می شود.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز خلیج فارس، موسی 
پیگیری های  با  نیرو  شمار  این  جذب  گفت:  زاده  دادی 
نشست های  با وزارت آموزش و پرورش و  صورت گرفته 

مختلف پیرامون کمبود نیروی انسانی بومی در استان است.
وی افزود: این معلمان از طریق برگزاری آزمون استخدامی 

جذب می شوند.
از طریق  نفر  از ۶۳۰  موسی دادی زاده گفت: پارسال بیش 
وپرورش  آموزش  جذب   )۲۸ )ماده  استخدامی  آزمون 
هرمزگان شدند که از ابتدای مهرماه ۹۹ در کلاس های درس 

حاضر می شوند.
 ۷۵۰ به  نزدیک  امسال  افزود:  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
فرهنگی استان بازنشسته می شوند که جذب این تعداد نیروی 
و  آموزش  انسانی  نیروی  تأمین  به  کمک  می تواند  بومی 

پرورش استان باشد.
آموزش وپرورش هرمزگان ۲۸ هزار نفر معلم دارد که نیاز 

این نهاد به پنج هزار نفر معلم دیگر است.

بندرعباس

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس؛
مسئولان راهکار مناسبی برای 

کنترل طغیان کرونا در بندرعباس 
 
ندارند

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: چند مدت پیش 
شرایط  به  توجه  با  رئیس جمهوری  به  رسمی  نامه  یک  طی 
خاص استان هرمزگان و شهر بندرعباس خواستار نگاه ویژه 
که  بودم  کرونا  شیوع  با  مقابله  محدودیت های  اجرای  در 

متأسفانه مسئولان مربوطه چندان اهمیتی به این نامه ندادند.
مجید عسکری زاده افزود: در این شرایط بحرانی که باگذشت 
و  وخیم  بندرعباس  زخم خورده  شهر  وضعیت  ساعت  هر 
وخیم تر می شود، ادامه دار بودن شرایط و عدم مدیریت صحیح 
جان  که  شود  جبران ناپذیر  فاجعه ای  بروز  سبب  می تواند 
هزاران نفر از شهروندان شهر و استان را با خطر بسیار جدی 

روبه رو می کند.
وی تصریح کرد: درحالی که مردم استان هرمزگان  و شهر 
بندرعباس چندان فاصله گذاری اجتماعی و فیزیکی را رعایت 
نمی کنند، مسئولان متولی امر نیز راهکار مناسبی برای کنترل 
طغیان بیماری کرونا ندارند و صرفاً به توصیه و هشدار بسنده 
کرده اند و به نظر می رسد کار از دست آن ها خارج شده است.
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان کرد: به دلیل 
تصمیمات نسنجیده و غیر کارشناسی صورت گرفته و رفع 
محدودیت های آمدوشد، آمار ابتلای به بیماری کرونا در بازه 
دو هفته در شهر بندرعباس چند برابر رشد داشته است و این 
امکانات  پیدا کند  ادامه  این شرایط  اگر  است که  در حالی 

شهر دیگر قادر به پاسخگویی به این شرایط نیست.

استان خوزستاناستان خوزستان

سومین خط تولید ماسک در 
خوزستان افتتاح شد

 استاندار خوزستان گفت: سومین خط تولید ماسک در استان 
خوزستان با ظرفیت تولید روزانه ۲۰ هزار ماسک است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی استانداری 
خوزستان، غلامرضا شریعتی در آئین افتتاح سومین خط تولید 
ماسک سه لایه در شهرک صنعتی شماره یک اظهار داشت: 
نیاز  تا  هستند  کار  حال  در  نیرو  نفر   40 کارخانه  این  در 
استان و کشور را در تولید ماسک تأمین می کنند.وی در ادامه 
افزود: این کارخانه به غیر از تولید ماسک در تولید لباس ها 

بیمارستانی و صنعتی و نظامی در حال فعالیت است.

تولید  ظرفیت  با  کارخانه  این  کرد:  بیان  خوزستان  استاندار 
روزانه 20 هزار ماسک سه لایه می تواند خوزستان را در این 
زمینه به خودکفایی برساند همچنین زمینه برای صادرات به 

استان ها و کشورهای همسایه را ایجاد می کند.
مدیرکل منابع طبیعی استان خوزستان:
اطلاعات غلط برخی کشاورزان 

آتش به جان جنگل های 
خوزستان زد

استان خوزستان گفت:  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
در  آتش سوزی  موجب  کشاورزان  از  برخی  غلط  اطلاعات 

مراتع ملی و جنگل های خوزستان شده است.
کرد:  اظهار  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  کیانی   کوروش 
اسفندماه،  از  مراتع،  و  جنگل ها  در  آتش سوزی  در خصوص 
برنامه هایی در این راستا آماده شد و جزو اولین استان ها در 
این  بر  امر چاره اندیشی کردیم.  این  برای  بودیم که  کشور 
اساس با توجه به اینکه سال گذشته نیز مقام اول را در وقوع 
چنین آتش سوزی ها در کشور داشتیم به همین دلیل سعی شده 

تمهیداتی را در این استان اجرا کنیم.
در  گذشته  سال   ۱۰ در  که  حریق هایی  تمام  افزود:  وی 
جنگل ها و مراتع استان خوزستان اتفاق افتاده بود، بر روی 
نقشه ها جانمایی و مشخص شد و اعتبار خوب ملی بالغ بر دو 

میلیارد تومان به این موضوع اختصاص داده شد.
اخیر  آتش سوزی های  در  که  موردی  کرد:  تصریح  کیانی 
وجود دارد به طور عمده سرایت آتش سوزی ها از زمین های 

کشاورزی به عرصه های ملی است.
استان  در  عمدی  حریق  مورد  چند  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شخصی  اختلافات  و  خود  منافع  برای  افراد  افزود:  داشتیم، 

دست به آتش سوزی زدند و تاوانش را طبیعت داد.

دزفول

 تولید افزون بر ۲ هزار تن بادام 
در دزفول 

دزفول  شهرستان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  رئیس   
گفت: سالانه ۲ هزار و ۲۴۷ تن بادام در بخش های سردشت 

و شهیون دزفول تولید می شود.
علیرضا فتح الهی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: ۱۲ 
از زمین های بخش سردشت و ۱۲ هزار هکتار  هزار هکتار 
بادام  طبیعی  کشت  به  دزفول  شهیون  بخش  زمین های  از 
و  بادام  تن   ۹۹۰ بر  افزون  این سطح  از  که  یافته  اختصاص 
۳۹۶ تن زدو تولید می شود. وی بیان کرد: پنج هزار و ۳۶۵ 
هکتار از زمین های بخش سردشت و چهار هزار و ۶۹۲ هکتار 
از زمین های بخش شهیون نیز به کشت دست کاشت بادام 
اختصاص دارد که از این سطح یک هزار و ۲۵۷ تن و ۱۲۵ 
کیلوگرم بادام و ۵۰۲ تن و ۸۵۰ کیلوگرم زدو تولید می شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

روستاییان مجاور مناطق حفاظت 
شده در مهار آتش سوزی مشارکت 

می کنند

مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
اهالی  از  نفر  هزار   ۴۰ از  بیش  مشارکت  برای  زمینه سازی 
روستاهای مجاور مناطق حفاظت شده این استان برای مهار 

آتش سوزی ها در شرایط بحرانی فراهم شده است.
سید اسد الله هاشمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: 
افزون بر ۳۱۰ هزار هکتار از وسعت کهگیلویه و بویراحمد 
را مناطق حفاظت شده تشکیل می دهد که مشارکت عمومی 
اهالی روستایی مجاور این مناطق برای مواجه شدن با شرایط 

بحرانی از جمله آتش سوزی ها یک ضرورت است.
وی بیان کرد: به این منظور با دعوت از دهیاران روستاهای 
تلاش  غربی  و  شرقی  دنای  شده  حفاظت  مناطق  مجاور 
آتش  بگ،  فلکس  شامل  اولیه  تجهیزات  تأمین  با  می شود 
کوب و دمنده شرایط برای حضور به موقع مردم در شرایط 

آتش سوزی مهیا شود.
هاشمی اظهار کرد: با انعقاد قراردادهایی سایر ظرفیت ها از 
جمله امداد هوایی استان فارس هم برای کار اطفاء حریق در 
گرفته  کار  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  شده  حفاظت  مناطق 

می شود
.وی توجه به تأمین تجهیزات مورد نیاز برای اطفاءحریق را 
مهم دانست و افزود: تاکنون ۱۰۰ دستگاه فلکس بگ و ۱۵ 
مهار  برای  دیگر  انفرادی  تجهیزات  کنار  در  دمنده  دستگاه 

آتش سوزها احتمالی تأمین شده است.
مدیرکل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویراحمد عنوان 
کرد: با توجه به سخت گذر بودن مناطق حفاظتی، حضور به 

موقع افراد محلی نقش مهمی در کنترل آتش سوزی ها دارد.

نماینده بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی از تشکیل 
خبر  اسلامی  شورای  مجلس  دوره  یازدهمین  در  فرهنگیان  فراکسیون 

داد.
داشت:  اظهار  تسنیم،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  روشنفکر  مهدی   
تشکیل فراکسیون فرهنگیان در یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
این  تشکیل  برنامه ریزی  نشستی  راستا  این  در  و  بوده  کار  دستور  در 

فراکسیون با حضور برخی از نمایندگان مجلس برگزار شد.
وی عنوان کرد: همواره فرهنگیان کشور که تعداد زیادی از کارمندان 

دولت را تشکیل می دهند، چه در زمینه آموزش و ملزومات آن و چه 
در زمینه معیشت، با مشکلات زیادی مواجه بوده اند و مطالبات برجای 

مانده زیادی را دارند.
مجلس  نمایندگان  از   تعدادی  زمینه  همین  در  کرد:  ابراز  روشنفکر 
یازدهم با هدف تمرکز بیشتر بر نهاد مقدس و تأثیرگذار آموزش و 
پرورش و نیز پیگیری بیش از پیش مشکلات این نهاد مهم و مؤثر و 
به منظور پیگیری و رفع مشکلات نیروی انسانی شریف و خدوم آن، 

اقدام به تأسیس )تشکیل( فراکسیون فرهنگیان می کنند.

فراکسیون فرهنگیان مجلس تشکیل می شود!


